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31 Temmuz 2024’te başarıyla gerçekleştirdiğimiz Seçimli Genel Kurul’un ardından yeni bir dönem 

başlamış oldu. 

Ağustos ve Eylül ayları, kısmen bir yapılanma dönemi olarak geçti. Kadın, Gençlik, Çocuk ve Engelsiz 

Yaşam Meclisleri oluşturuldu.  Mevcut çalışma gruplarına yenileri eklendi.

Yeni dönem başlangıcı ile ilgili pek çok ziyaretimiz oldu. Biz de K.K.K Başkanlığı olarak birlikte 

çalışacağımız Belediyemiz bürokratlarını ziyaret ettik. Fen İşleri, Destek Hizmetleri, Temizlik İşleri, 

Park ve Bahçeler, Afet İşleri, Zabıta, Muhtarlık, Kadın ve Aile Hizmetleri, Kültür Müdürlüğü gibi.

Eylül ortalarında, kurslarımıza katılım için açık çağrıya çıktık. Ekim itibariyle tüm meclisler, çalışma 

grupları ve kurslar çalışma tüm meclisler, çalışma grupları ve kurslar çalışmaya başladı.

 O günlerde 5 mahallemize büyük zarar veren Yamanlar Yangınını yaşadık. Yangın söndürüldükten 

hemen sonra K.K.K olarak 5 Mahallemizin Muhtarlarına “geçmiş olsun” ziyareti gerçekleştirdik. 

Mahallelerimizin ihtiyaçları hakkında konuştuk. Okulların açılmasına yakın bir dönem olduğu için tüm 

muhtarlarımızın ortak isteği kırtasiye yardımı şeklinde oldu. Tüm bileşenlerimize, üyelerimize destek 

çağrısında bulunduk. Halkımızın genlerinde olan yardımlaşma ve dayanışma duygusu ile neredeyse 

odalara sığdıramadığımız kırtasiye malzemelerini eşit bir şekilde mahallelerimize dağıttık. 

Kentimizde çevre temizliği farkındalığını güçlendirmek amacıyla, Ekim’de Fikri Altay Mahallemizde ve 

aralık ayında Donanmacı Mahallemizde, ,Karşıyaka Çarşısı ve sokaklarını da kapsayacak şekilde 

“Temizlik Seferberliği” yaptık. Başta Çevre Çalışma Grubumuz olmak üzere tüm Karşıyaka Kent 

Konseyi Meclisleri, Çalışma Grupları, Muhtarlarımız ve Belediyemiz ile bu çalışmayı birlikte 

gerçekleştirdik. 

Kent Konseylerinin başlıca misyonlarından olan kentlilik bilinci, kentin tarihi ve kültürüne sahip çıkma 

adına, Karşıyaka Kent Konseyi Kent Söyleşilerini 2 oturum şeklinde düzenledik. 

1.oturumda Hüseyin Yurttaş ve Hülya Deniz Ünal Karşıyaka’yı anlattı.2. oturumda Mehmet Şakir Örs, 

Alaybey’e, Efdal Sevinçli Şemikler’i anlattılar.

1 Kasım Harf Devriminin 96.yıldönümü etkinliği kapsamında, değerli hocamız Doç. Dr. Mehmet Emin 

Elmacı “ Harf Devrimi, İddialar ve Yanıtlar” sunumu ile gerçekleri anlattı.

Ebedi Liderimiz Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün aramızdan ayrılışının 86.yıldönümü nedeniyle, Kent 

Konseyi Başkanlığı, tüm Kent Konseyi üyeleri ve gruplarıyla, Karşıyaka Kent Konseyi binamızın önünde

toplanarak, hep beraber  “Yiğidim, Aslanım Burada Yatıyor”  türküsünü söyleyerek Atamıza 

bağlılığımızı seslendirdik. 

Bir başka anma etkinliğimiz, Karşıyaka Kent Konseyi ve İzbilim Koleji işbirliği ile Atatürk’ten Portreler 

Oratoryosu ile gerçekleştirdik. 

20 Kasım Çocuk Hakları günü etkinliği kapsamında basın açıklamamız ve Çocuk Hakları Bildirgesi 

vatandaşlarımızla paylaşıldı. 

Bir, Karşıyaka Kent Konseyi park alanı tahsisi için Belediyemize yaptığımız başvuru Başkanımız Sayın 

Yıldız Ünsal ve Karşıyaka Meclisimiz tarafından onaylandı. Yakın zamanda açılışını gerçekleştireceğiz.



Engelsiz Yaşam Meclisimizin yeni yıl balosunda gençlerimiz ve anneleriyle moral depoladık. 

Yeni bir yıla, umutla, neşeyle girmek adına Karşıyaka Kent Konseyi ve Karşıyakalılarla, Zühtü Işıl 

Meydanında Yeni Yıl Dansında birlikte dans ettik.

Kent Konseyinde ilk defa gerçekleştirilen, Klasik Müzik Konseri ile yeni yıla merhaba dedik. 

Konservatuvar öğrencilerinden oluşan Horizon Oda Orkestrası, Çınar Ekmekçi’nin şefliğinde bize 

unutulmaz bir gece yaşattılar.

Ocak 2025’de Çocuk Meclisi Seçimli Genel Kurulunu gerçekleştirdik. Adeta bir demokrasi şenliği 

niteliğinde gerçekleştirilen seçim, çarşaf liste esasına göre yapıldı. 5 Asil, 5 yedek yürütme kurulu 

üyesi seçildi. En çok oyu alan Faik Muhittin Adam İlkokulu 4.Sınıf öğrencisi Feraye Şahin de başkan 

yardımcısı oldu. Karşıyakalı çocuklar, Karşıyaka Kent Konseyini, demokrasinin kalesi haline getirdi. 

Gelecekle ilgili umudumuzu yeşertti.

Ekim ayında yaşadığımız Yamanlar Bölgesi Orman Yangınını müteakip farkındalık oluşturmak için Ekim

ve Ocak aylarında Orman Yüksek Mühendisi Ahmet Kenan Öztan tarafından iki değerli bilgilendirme 

toplantısı gerçekleştirildi. 

11 Ocak ’da görme engellilerle “Beyaz Bastonun Aydınlık Dünyası” etkinliğini düzenledik. Atiye 

Güneş’in yönlendiriciliğini yaptığı etkinlikte, Sanatçı Cem Cansız, Rehber Öğretmen Ümmü Cansız, 

Türkçe Öğretmeni Emel Gölge, Kütüphane memuru Ramazan Derin, İngilizce Simültane Tercüman 

Şebnem Karakuş yaşamlarından anılarını bizlerle paylaştılar. Şiir ve Müzikle renklendirilen söyleşi 

hepimizi fazlasıyla duygulandırdı. İzleyicilerin yoğun talebi üzerine etkinliğin, 2.oturumunun 

planlanmasına karar verildi. 

Karşıyaka Kent Konseyi Emekliler Çalışma Grubu öncülüğünde oluşturulan Karşıyaka Emekliler 

Platformu, 2025 yılında gerçekleştirdiği 2 büyük eylemle emeklilerin sesini duyurmayı başardı.

11 Şubat’ta  “İnsanca yaşam, İnsanca Ücret” temasıyla düzenlenen yürüyüş ve basın açıklaması ile 28 

Şubat’ta Bayram İkramiyelerinin asgari ücret seviyesine çıkarılması talebiyle yapılan eylem de çok 

başarılı geçti. Her iki etkinlikte de geniş katılım, örgütlü duruş ve taleplerin netliği öne çıktı.

28 Şubat’ta gerçekleştirilen eylemde, Diyanetin  “ Emeklilere fitre verilebilir” açıklamasının 

protestosu, banka promosyonlarının arttırılması, sağlık hizmetlerine erişimin kolaylaştırılması ve katkı 

payının kaldırılması talepleri öne çıktı. Basın açıklamasında Diyanet’e özgür çağrısı yapıldı. Her iki 

eylem de hem yerel, hem de ulusal basında geniş yankı uyandırdı. 

Cumhuriyet tarihinin en derin ekonomik krizinin yaşandığı, ülkemizde, bu yıkıcı soruna kent konseyi 

olarak, kente, kentin değerlerine sahip çıkma, dayanışma ilçelerimiz doğrultusunda, Karşıyaka’da 

ekonomik sorunlara ışık tutma, çözüme yönelik çalışmalar yapma, ekonomik durum ile ilgili raporlar 

hazırlamak üzere Bülent Toptaş ile bir çalışma başlattık. (Sanayi ve Ticaret Odaları)

Karşıyaka Kent Konseyi Başkanlığı olarak, TKKP’nin Çankaya Belediyesi ve Çankaya Kent Konseyi ev 

sahipliğinde düzenlenen 32. Genel Kuruluna katılım sağladık. Genel Kurulda kabul edilen zirve 

bildirgesinde, Karşıyaka Kent Konseyi Başkanı Başkan’ı Dilek Karcı’nın önerdiği 2 madde de yer 

almıştır. Kent Konseyleri, STK ve tüm paydaşların harekete geçirerek kamuoyu oluşturmalıdır. Kentin 



tarihi, doğası ve kültürel mirası korunmalıdır. Konseyler kent ve kentli hakkını korumalıdır. 

Katılımcılarla ilgili sonuç odaklı çalışılmalıdır. 

Dirençli Kentler yaratmak için, kentlerdeki 6 bileşen olan, yönetim sistemi, Halk, alt yapı, yapı stoku, 

ekosistem yani çevre ve ekonominin ortak ve doğru bir amaçla yol alması bizleri olumsuz sonuçlardan

büyük ölçüde koruyacaktır. Kamuya odaklanılmalı, Bütüncül ve bilimsel planlamaya dönülmelidir.

Değerli konuklar, TKKP 32.Genel Kurulunda kabul edilen sonuç bildirgesinin, ilk bölümünde konseyler 

“Kent Konseylerinin Belediye Meclisinde temsilleri sağlanmalı ve Belediye Meclislerinin toplantı 

gündemleri, önceden Kent Konseylerine bildirilmelidir” ibaresi yer almaktadır. 

Bildiğiniz gibi Karşıyaka Kent Konseyi aylık meclisi toplantılarına, en az 3 kişi ile katılım sağlanmakta ve

meclis toplantısı gündemi önceden tarafımıza gönderilmektedir. 

Bu vesile ile bize tüm çalışmalarımızda desteğini esirgemeyen, Belediye Başkanımız Sayın Yıldız 

Ünsal’a, Belediye bürokratlarına ve tüm belediye personellerine teşekkürlerimizi sunmak isteriz. 

Değerli konuklar, 8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar haftasındayız. Bu sene, Belediyemiz Kadın ve Aile 

Çalışmaları Müdürlüğü, Kültür Müdürlüğü, Muhtarlar, Karşıyaka Kent Konseyi tüm meclis ve Çalışma 

Grupları ile Dernekler, özellikle kadın odaklı olanlar, ilçemizdeki siyasi partilerin kadın örgütleri ile 

birlikte, kadın emeği, kadın hakları, toplumsal cinsiyet eşitliği ve kadının gücü ile ilgili farkındalık 

yaratarak bütünsel bir etkinlik düzenleyeceğiz. 

Kadının her alanda eşitliğini elde etmesi, İstanbul Sözleşmesinin yeniden imzalanması kadınların karar

alma mercilerinde eşit oranda yer almaları için mücadelemizi sürdüreceğimizi birlikte haykıracağız.  


